
آرمان ملی: شهاب الدین عزیزی خادم رئیس سابق فدراسیون 
فوتبال که در انتخابات این فدراسیون ثبت  نام کرد گفت: به من 
گر پایان این مساله  ابلاغ شده که محرومیتم به اتمام رسیده و ا

تأیید نمی شد، برای حضور در انتخابات ثبت نام نمی کردم. 
   شروع ثبت نام 

ثبت نام نامزدهای مجمع انتخابی فدراسیون فوتبال از صبح 
روز سه شنبه آغاز شد و نامزدها به صورت رسمی در تاریخ ۲۰ بهمن 
توسط فدراسیون فوتبال معرفی می شوند. مجمع انتخاباتی 
نیز در تاریخ ۱۱ اسفند برگزار می شود. حیدر بهاروند، رئیس 
فعلی سازمان لیگ به عنوان اولین نامزد، صبح روز سه شنبه 
در فدراسیون فوتبال حضور پیدا کرد و نام خود را برای نامزدی 
ریاست فدراسیون نوشت. بهاروند سابقه نایب رئیسی دوم و 
سرپرستی فدراسیون را در کارنامه دارد. دیروز )چهارشنبه( نیز 
شهاب عزیزی خادم رئیس سابق فدراسیون فوتبال با حضور در 

فدراسیون برای پست ریاست ثبت نام کرد. 
   صحبت ها 

ساختمان  در  حضور  از  پس  عزیزی خادم  شهاب الدین 
فدراسیون فوتبال درباره ثبت نام در انتخابات ریاست این 
فدراسیون اظهار داشت: امروز خیلی خوشحالم فرصتی ایجاد 
شد آزادانه به فدراسیون فوتبال بیاییم و در انتخابات شرکت 
کنیم. امروز لطف خدا را می بینیم و عزت از آن اوست. یک روزی 
با عزل تاریخی از کار ما جلوگیری کردند و همه مردم فهمیدند. 
امروز آزادانه به وضوح برای ثبت نام آمدیم و به وضوح لطف خدا 
را می بینیم. امروز فدراسیونی می بینید که حتی ساختمانی از 
خودش ندارد. وی در ادامه افزود: امیدواریم در انتخابات و 
رقابتی آزاد بتوانیم اعتماد و آشتی مردم عزیزمان را با فوتبال 
ملی و کشور برقرار کرده و شفافیت را به فوتبال کشور برگردانیم. 
مسائل مختلفی وجود دارد، از جمله فساد که بر چهره فوتبال 
خط انداخته است. ان شاءا... در کنار هم، مجمع فدراسیون 
کنند فضا را به این سمت  کمک  فوتبال، اهالی رسانه و... 
ببریم. رئیس پیشین فدراسیون فوتبال خاطر نشان کرد: به هر 
صورت در رایزنی مناسب و متناسب با دوستان مان در مجمع 
فدراسیون فوتبال به این جمع بندی رسیدیم که نواب رئیس 
فدراسیون را معرفی کنیم. نایب رئیس اول بنده ناصر شفق است 
که ثبت نام شان را انجام خواهند داد. به یکی از دوستان نیز 
وکالت دادیم که کارش را انجام دهد. شفق سابقه مدیریت در 
کتور تبریز و... را دارد و از افراد باسابقه  ابومسلم، پاس تهران، ترا
و خوش نام کشور است. نایب رئیس دوم هم حسین جعفرزاده 
از دوستان خوب مان است که سال ها در ریاست هیات فوتبال 
خراسان شمالی فعالیت و با حضورش در مجمع به کارهای 
فدراسیون فوتبال کمک کرده است. ایشان در حوزه صنعت 
مشغول به کار است. برای نایب رئیسی سوم نیز خانم حمیرا 
اسدی را معرفی کرده ایم، فردی که سال ها در فدراسیون سابقه 
کار دارد. فکر می کنم این تیم متناسب با فضای کشور است. 
یکی از مهم ترین اعضا که جا دارد از او تشکر کنم، دکتر سعید 

سیدالحسینی بوده که از دیار سیستان و بلوچستان است. 
ظاهراً الان ایشان رئیس کمیته پزشکی فدراسیون فوتبال است 
و مسئولیت ستاد )انتخاباتی( را نیز برعهده خواهد داشت. 
ایشان همچنین دبیرکل آینده ما خواهد بود. عزیزی خادم 
همچنین تصریح کرد: امیدوارم در کنار هم فضایی ایجاد کنیم 
ج  تا مردم دلگرم شوند و از پیچ سخت فضای بی اعتمادی خار
شویم. این مسأله لازمه اش این است که جامعه فوتبال این فضا 
را ایجاد کنند. ما نیز دنبال این هستیم مثل فدراسیون قبل از 
چهره های فوتبالی استفاده کرده و فضای اعتماد را به وجود 
بیاوریم. امیدوارم رقابتی عادلانه، شفاف و مبتنی بر دموکراتی 
داشته باشیم. حتماً فیفا و AFC انتخابات را رصد خواهند 
کرد تا بتوانیم دوران تاریک و بی اعتمادی را پشت سر بگذاریم، 
لازمه اش این است که همه قواعد بازی را بدانند. نمی خواهم 
به گذشته برگردم و مردم همه چیز را می دانند. حتماً کنفرانس 
خبری می گذاریم و درباره همه چیز صحبت می کنیم. وی با 
اشاره به بحث محرومیتش گفت: درباره محرومیت به من ابلاغ 
شده که به پایان رسیده است. همان محرومیتی بود که آقای 
گر این پایان  اسدی مقدم به بنده ابلاغ کرد و الحمدا... رفع شد. ا
محرومیت تأیید نمی شد، اینجا شما را نمی دیدم. رئیس پیشین 
کنش به اینکه کسانی که او را برای حضور  فدراسیون فوتبال در وا
در فدراسیون فوتبال همراهی کردند، خبرنگاران را تهدید کردند 
که نباید عکس و فیلمی از او بگیرند، اظهار داشت: با دلار صد 
ح  هزار تومانی کار سخت و پیچیده  است، اما باید دنبال طر
نجات فوتبال برویم. مخلص همه رسانه ها هستم و هیچ کس را 
تهدید نمی کنیم. من دست تک تک اهالی رسانه را می بوسم. 
عزیزی خادم راجع به بحث خوبان عالم و حرف و حدیث هایی 

که درباره او به وجود آمد، اعلام کرد دیگر صحبتی نمی کند و در 
نشست خبری حرف هایش را می زد. 

   گزینه های پیشنهادی 
یکی از چهره هایی که در روزهای گذشته زمزمه هایی درباره 
ح بود، شهاب الدین عزیزی خادم،  ورودش به انتخابات مطر
رئیس پیشین فدراسیون بود که بعد از طرح شایعات ضدونقیض، 
سرانجام عزیزی خادم جمع بندی نهایی برای ورود به انتخابات 
کید  ریاست فدراسیون را انجام داد و او که در مصاحبه اخیر خود تا
بر کاندیداتوری اش کرده بود، وارد کارزار انتخاب شد. شهاب الدین 
عزیزی خادم که دوره محرومیت خود را پشت سر گذاشته و به 
نظر می رسد که منعی برای حضور در مجمع یازدهم اسفندماه 
کتور و ابومسلم و عضو  ندارد، ناصر شفق، مدیرعامل سابق ترا
پیشین هیات رئیسه فدراسیون فوتبال را به عنوان نایب رئیس 
اول خود در فهرست نواب پیشنهادی جای داده و حسین 
جعفرزاده، رئیس فعلی هیات فوتبال استان خراسان شمالی هم 
در نقش نایب رئیس دوم در فهرست پیشنهادی شهاب الدین 
عزیزی خادم نامش به چشم می خورد. رئیس پیشین فدراسیون 
فوتبال نام حمیرا اسدی را به عنوان گزینه نایب رئیسی سوم 
)زنان( برگزیده است. اسدی در فدراسیون فوتبال عهده دار 
مسئولیت های مهمی از جمله ریاست دپارتمان روابط بین الملل 
فدراسیون بوده و حالا در نقش گزینه پیشنهادی نایب رئیسی زنان 
در فهرست عزیزی خادم حضور دارد. جالب آن که رئیس پیشین 
فدراسیون گزینه دبیرکلی خود را هم معرفی کرده و سید سعید 
سیدالحسینی، رئیس فعلی کمیته پزشکی فدراسیون فوتبال و 
رئیس سابق هیات فوتبال استان سیستان وبلوچستان، گزینه 

دبیرکلی فدراسیونِ شهاب الدین عزیزی خادم است. 
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a r m a n m e l i . i r

عزیزی خادم پس از ثبت نام در انتخابات فدراسیون فوتبال: 

ح نجات فوتبال برویم باید دنبال طر

ستاره والیبال ایران در بین  
بهترین خریدهای لیگ لهستان

حضوری  از  بعد  اد  اسماعیل نژ امین 
حضور  به  تصمیم  ایتالیا  در  کوتاه مدت 
است.   گرفته  لهستان  قدرتمند  لیگ  در 
این بازیکن ایرانی برای اولین بار در فصل 
ج از ایران  ۲۰۲۴-۲۰۲۳ تصمیم گرفت در خار
کند. او راهی تیم ورونا ایتالیا شد و  بازی 
از فصل جدید در »اسکرا« لهستان بازی 
می کند. او در سه هفته نخست لیگ لهستان 
درخشید و در پایان هر سه بازی به عنوان 
بهترین بازیکن زمین انتخاب شد. سایت 
podkarpacielive لهستان فهرست ۱۰ نقل 
و انتقال موفق لیگ والیبال این کشور را در 
که در این بین  کرد  گذشته انتخاب  سال 
نیز  ایرانی  ستاره  اد  اسماعیل نژ امین  نام 
در آن دیده می شود. اسماعیل نژاد در این 
رده بندی در رده نهم قرار دارد. در صدر 
این فهرست ویلفرد لئون قرار دارد که بعد از 
سال ها حضور در ایتالیا تصمیم به حضور در 
کشورش گرفت و در تیم لوبلین بازی می کند. 
لئون در سال ۲۰۱۰ با تیم ملی کوبا به مدال 
نقره رقابت های جهانی دست یافت و در 
آنجا دوران درخشانش را شروع کرد. او در 
سال ۲۰۱۴ به زنیت کازان رفت و در ادامه 
مسیرش درهای بازی برای تیم ملی کوبا را 
برای همیشه بست. مدت کوتاهی پس از آن، 
تابعیت لهستان را دریافت کرد و برای این تیم 

به میدان می رود.

ویژه

کابلو مربی بدنساز استقلال 
همچنان یکی از نفرات فعال 
است.  تیم  این  ینات  تمر
کابلو در تمرینات  جدیت 
ل از آن قاب هایی  استقلا
است که از لنز دوربین این 

باشگاه جا نماند.

باشگاه پرسپولیس به طور 
اوستون  قرارداد  رسمی 
ارونوف بازیکن ازبکستانی 
خود را تمدید کرد. قرارداد 
جدید ارونوف با پرسپولیس 
 دو ساله و تا پایان فصل

 27- 2026 خواهد بود. 

رسانه باشگاه فولاد خوزستان 
تصاویری از تمرین این تیم 
منتشر کرد و به نوشتن کلمه 
ین  ا ت  ضیحا تو ر  د لبخند 
جلسه تمرینی قناعت کرد و از 
گردان یحیی  روحیه بالای شا

گل محمدی خبر داد. 

ت
شــ

س نو
عک

        لبخند   بدنساز تمدید

گفتوگو

و  سپاهان  پیشکسوت  بصیرت  مجید 
کارشناس فوتبال در مورد وضعیت تیم طلایی 
پوش اصفهان و تقابل با آبی های پاتیخت 

صحبت کرد. 
صدرنشینی  خصوص  در  شما   نظر   
ل در  سپاهان در لیگ برتر و دیدار با استقلا

هفته پانزدهم چیست؟
کارترون یک مربی حرفه ای است که به یک 
تیم حرفه ای آمده، پس استاندارد های حرفه ای 
در این مورد رعایت شده است. برای همین 
کارترون خیلی راحت می تواند در این باشگاه 
کار کند. هر مربی که به سپاهان می آید از هر نظر 
خیالش راحت است، چون هر کسی کار خودش 
کادرفنی فقط به  را انجام می دهد، بنابراین 
مسائل فنی تیمش فکر می کند. امسال سال 
سپاهان است و می تواند به موفقیت های بزرگی 
دست پیدا کند.   استقلال در شرایطی خاص 
گر از  قرار دارد. این تیم لب پرتگاه ایستاده، ا
سپاهان نتیجه بگیرد احیا می شود ولی آن طرف 
قضیه کارش سخت است، سپاهان مطمئنا این 
بازی را از دست نمی دهد، چون برای کسب 
قهرمانی به ۳ امتیاز نیاز دارد. تیم های که در 
شرایط استقلال هستند همانند شمشیر دو لبه 
هستند؛ بنابراین این بازی برای سپاهان هم 
می تواند خیلی راحت باشد هم خیلی سخت 
شود. بستگی به آن دارد که بازی به چه شکلی 
گر سپاهان زننده گل اول بازی  دنبال شود. ا
گل های  شود، احتمال رسیدن این تیم به 
گر استقلال زننده گل  بعدی وجود دارد ولی ا
اول بازی باشد انسجام خود را پیدا می کند و کار 
سپاهان سخت می شود؛ بنابراین باید دید زننده 

گل اول بازی کدام تیم خواهد بود.  
 به نظر شما  تفاوت کارترون و مورایس چه 
بود که این تیم با کارترون نتایج بهتری کسب 

می کند؟!
 مورایس بدبین بود، دو سال پیش مربی 
تیم »ب« سپاهان بودم و در جلسه به مورایس 
گفتم می خواهم بیایم تمرینات تیم تان را ببینم 
تا تیم من هم به سبک تیم اول سپاهان بازی 
کند و خیلی راحت جواب نه داد و گفت کسی 
اجازه ندارد سر تمرینات تیمم بیاید. بزرگ ترین 
نقطه ضعف مورایس بدبینی او بود. حتی اجازه 
گران به تماشای تمرینات تیمش  نمی داد تماشا
گران خود  بیایند. در حالی که تیم ها برای تماشا
بازی می کنند. برعکس مورایس، کارترون با مردم 

گران رابطه بهتری دارد.   اصفهان و تماشا

بصیرت:
مورایس بدبین بود

حذف حسین رسولی 
 از اردوی تیم ملی دوومیدانی 

ایسنا: قهرمان پرتاب دیسک بازی های 
آسیایی هانگژو که در دو مرحله قبل اردوی 
تیم ملی حضور داشت، به اردوی سوم تیم 
ملی دعوت نشد. مطابق با اعلام فدراسیون 
دوومیدانی مرحله سوم اردوی متمرکز زنان 
و مردان به منظور آماده سازی ورزشکاران 
جهت انتخاب ترکیب تیم ملی برای حضور در 
رویدادهای مهم آتی از جمعه، ۱۴دی تا پایان 
کمپ تیم های ملی ورزشگاه  ماه جاری در 
آغاز می شود. حسین  تهران  انقلاب  آفتاب 
رسولی که قهرمان پرتاب دیسک بازی های 
آسیایی هانگژو است به این اردو دعوت نشده 
است. رسولی در روزهای گذشته و بعد از جلسه  
کمیته انضباطی که در فدراسیون دوومیدانی 
داشت، از ورود به مجموعه آفتاب انقلاب هم 
محروم شد و کمیته انضباطی او را تعلیق کرده 

تا حکم نهایی صادر شود.  

منهایفوتبال

دیدگـاه

بزرگ ترین »افسوس«های مورینیو!
ژوزه مورینیو در گفت و گو با نشریه کوریره 
دلواسپورت ایتالیا اعتراف کرد که باید قبل 
از اخراج شدنش از رُم در ماه ژانویه سال 
جاری این تیم را ترک می کرد و اینکه از زمان 
اخراجش از این تیم، برخلاف اینتر که هنوز 
هم بازی هایش را تماشا می کند، دیگر دنبال 
کننده نتایج آن نبوده است. آقای خاص که 
چند ماه پس از ترک ایتالیا سرمربی فنرباغچه 
شد، به نشریه چاپ رم گفت: من عاشق فوتبال 
به همین دلیل منتظر  و مربیگری هستم. 
نمی مانم که فرصتی ایده آل برای مربیگری 
ایجاد شود و تیمی بی عیب و نقص به من 
پیشنهاد بدهد. به همین دلیل هم اعتقادی 

به مرخصی بین کار ندارم. می دانم بسیاری از 
مربیان بعد از ترک یک تیم ترجیح می دهند 
که مدتی استراحت کنند، حداقل خودشان 
که  این طور می گویند. من اما به باشگاهی 
شدیداً مرا می  خواست و از همان روز اول هم 
این را ثابت کرد، پاسخ مثبت دادم. مورینیو 
در پاسخ به اینکه در دوران کاری اش به عنوان 
مربی بیشتر از همه بابت چه مواردی افسوس 
گر بخواهیم درباره  ا کرد:  کید  می خورد، تأ
بازی ها صحبت کنیم که موارد زیادی هستند. 
در مورد تصمیمات کاری اما می توانم به آن 
»نه«ای که به فلورنتینو پرس )رئیس باشگاه 
رئال مادرید( گفتم اشاره کنم. او به من گفت؛ 

»مو، نرو، تو بخش سخت کار را انجام دادی و 
تازه به قسمت خوبش رسیده ای.« می دانستم 
که حق با اوست اما بعد از سه فصل مربیگری 
چالش برانگیز در اسپانیا، دلم می خواست به 
چلسی برگردم. افسوس بعدی ام اتفاقی بود که 
در بوداپست رخ داد )فینال لیگ اروپای سال 
۲۰۲۳ که رم آن را به سویا باخت(. نه به خاطر 
قضاوت افتضاح آنتونی تیلور )داور انگلیسی( 
بلکه به دلیل ماندنم در رم بعد از آن بازی. 
من همان موقع باید از رم می رفتم و این کار 
را انجام ندادم که این یک اشتباه بود. یکی از 
بهترین مقاطع دوران مربیگری ژوزه مورینیو، 
همان مدتی بود که هدایت اینتر را برعهده 

داشت )۲۰۰8 تا ۲۰۱۰( و در آن سه گانه قهرمانی 
لیگ، حذفی و اروپا را برد. مورینیو، اما از همان 
زمان تا الان هنوز پیگیر اتفاقاتی است که برای 
نراتزوری رخ می دهد. او گفت: من بعد از رفتن 
از رم دیگر هرگز بازی های آن را تماشا نکردم اما 
بازی های اینتر را تماشا می کنم. مورینیو سپس 
اعتراف کرد که آرزو دارد قبل از بازنشسته شدن، 
مربیگری در رده ملی را هم تجربه کند. او اظهار 
داشت: دوست دارم در جام ملت های اروپا یا 
یک دوره جام جهانی مربیگری کنم. دوست 
دارم یک ملت را به واسطه تیم ملی شان با هم 
متحد کنم، کاری که پیش از این بارها در مورد 

هواداران تیم های باشگاهی انجام داده ام. 

موسیمانه سرمربی تیم فوتبال استقلال 
پیش از بازی برابر سپاهان گفت: دو تیم بزرگ 
با هم روبه رو می شوند و احساسات متفاوتی 

دارند. از لحاظ روحی آنها بهتر از ما هستند. 
بازی بزرگ 

تیم فوتبال استقلال در هفته پانزدهم لیگ 
برتر از ساعت ۱8 روز پنجشنبه میزبان سپاهان 
است. پیتسو موسیمانه، سرمربی استقلال در 
نشست خبری پیش از بازی اظهار کرد: بازی 
بزرگی است و دو تیم بزرگ روبه رو می شوند و 
احساسات متفاوتی دارند. از لحاظ روحی آنها 
بهتر هستند و شرایط بهتری در جدول دارند. ما 
در جدول پایین تر هستیم. آنها در صدر هستند 
و ما باید به آنها احترام بگذاریم. سپاهان لیگ 
را خوب شروع کرد، اما ما خوب شروع نکردیم. 
فردا بازی سختی خواهد بود و نیاز به اعتماد به 
نفس داریم. بچه ها باید بدانند که این هم یک 
بازی دیگر است. باید بدانند که این بازی مهم 
که سه امتیاز مهم است. در نتیجه ما  است، چرا

بازی سختی خواهیم داشت. 

تقابل با پاتریس کارترون
سرمربی استقلال درباره تقابل با پاتریس 
کارترون اظهار کرد: دفعات زیادی به عنوان 
مربی با هم روبه رو شدیم. ایشان مربی خوبی 
هستند و اولین بار ۱۰ سال پیش بود که آن 
بازی را تیم من باخت ولی دفعات بعدی 
هیچ وقت نباختیم و همیشه بردیم. موضوع 
اینجا شخص من و شخص ایشان نیست. ما 
مربی حرفه ای هستیم و دید شخصی نداریم و 
برای هم احترام قائل هستیم. موضوع گذشته 
نیست. این تیم است که بازی می کند. او ادامه 
داد: هر تیمی خوب باشد می برد. تیم آنها 
شرایط بهتری دارد ولی فوتبال اینگونه نیست 
که چون آنها در بالای جدول هستند برایشان 
گارانتی  باشد، مانند منچسترسیتی. باید قبول 
کنیم که استقلال فعلا در این شرایط قرار دارد. 
آسان نیست که بپذیریم ثبات در تیم نبوده 
است. روزبه چشمی مصدوم بود و تازه ملحق 
شده و مرادمند را نداریم. رضاوند تازه ملحق 
شده و نیک نفس را هم در بازی های اخیر 

نداشتیم. »جمعه« بیمار بود و ماشاریپوف 
هم چند جلسه فیزیوتراپی کرده و جلالی و 
زکی پور خداراشکر برگشته اند. این داستان 
ادامه دارد و برای مهرداد محمدی و اسلامی 
هم که آن اتفاق افتاد و نمی دانم چه بگویم. 
داستانش طولانی است و می شود برای آن 

کتاب بنویسیم. 
کوتا مصدوم  موسیمانه همچنین گفت: کا
بود و تازه برگشته و شما متوجه می شوید که 
کار من چقدر سخت است. شرایط ما ثبات 
نداشته ولی ما تنها تیمی هستیم که این شرایط 
را داشتیم. این نشان می دهد که آماده سازی 
در پیش فصل نداشته ایم. می خواهیم تمرین 
کنیم و باید فشار آن را کنترل کنیم چون ممکن 
است مصدوم شوند. این اتفاق نباید تکرار شود. 
تیم در پیش فصل آماده نشده و الان نتیجه آن 
را می بینیم. نمی خواهم به نفرات گذشته اتهام 
کنون من سرمربی هستم و وظیفه  بزنم چون ا
من است. از تیم توقع زیادی دارند و در لیگ 
نخبگان جلوی تیم های الهلال و النصر بازی 

کردیم. سیدحسین حسینی دیروز تمرین نکرد. 
کار سخت است. شما ]خبرنگاران[ می توانید 
جای من را بگیرید و من تیم را به شما بدهم اما 
گر فکر می کنید که تیم درست می شود باید  ا
بدانید که امکان ندارد. باید در نهایت ببریم. ۱۱ 
بازیکن فیکس داریم و به خاطر همین به سراغ 
ابوالفضل زمانی و هاشمی نسب و جوانان دیگر 
رفتیم. کوشکی مهاجم ما شده است. آرمان و 
بلانکو را گذاشتیم و هر کاری از دست ما بر بیاید 
انجام می دهیم اما این بهانه نیست. امیدوارم 
که به یک شرایط پایدار برسیم. تیم حریف هم 
نمی داند قرار است روبه روی چه تیمی بازی 

کند. ان شاءا... فردا ببریم. 
بازی در شهر قدس

او درباره بازی در شهر قدس بیان کرد: فکر 
می کنم مدیر رسانه ای جواب بدهد بهتر است 
اما در نهایت نباید زیاد بهانه بگیریم اما دلیل 
آن را ایشان می توانند به شما بگویند. تمرکز من 
روی تیم است. بازی در آزادی گارانتی  برای برد 

نیست و بازیکنی مصدوم نباشد. 

دلیل برگزار نشدن دیدار استقلال - سپاهان 
رئیس فدراسیون فوتبال دلیل عدم برگزاری مسابقه 
استقلال - سپاهان در ورزشگاه آزادی را تشریح کرد. مهدی 
تاج در حاشیه سفر به هرمزگان و شرکت در انتخابات 
ریاست هیات فوتبال استان در گفت وگو با در بندرعباس 
راجع به بازسازی استادیوم آزادی و چرایی عدم برگزاری 
مسابقه فوتبال استقلال  و سپاهان در این ورزشگاه گفت: 
ورزشگاه آزادی نیازمند مرمت و بازسازی به ویژه در حوزه 
نماینده  ورود  سبب  مسأله  همین  و  بود   مقاوم سازی 
دادستان به ماجرا و الزام به مرمت ورزشگاه شد. وی در 
ادامه افزود: بر همین مبنا کار بازسازی استادیوم آغاز شد 
و ما نتوانستیم ادامه مسابقات را در این ورزشگاه انجام 
دهیم، مقاوم سازی ورزشگاه که کار سختی بود خوشبخانه 
انجام شد و به پایان رسید. رئیس فدراسیون فوتبال خاطر 
نشان کرد: قلب ورزشگاه که قسمت غربی استادیوم بود در 
حوزه زیرساختی تکمیل و دو اسکوربورد بسیارعالی نصب 
شده است و به نظر من ورزشگاه آزادی همه شرایط لازم 
را برای برگزاری مسابقات دارد. تاج در مورد برگزار نشدن 
مسابقه استقلال - سپاهان در ورزشگاه  آزادی تصریح کرد: 
از آنجا که قرار بود روز پنجشنبه این مسابقه برگزار شود 
شورای تأمین نگرانی هایی داشت و با توجه به همزمانی با 
سالگرد شهادت حاج قاسم سلیمانی و درگیر بودن شورای 
تأمین برای این مراسم، تصمیم گیری شد در جای دیگری 
مسابقه برگزار شود. وی در پایان اظهار داشت: علت عدم 
برگزاری این مسابقه همین است، اما ورزشگاه آزادی 
آمادگی لازم برای برگزاری مسابقات را دارد. ما به AFC هم 
اعلام کرده ایم و نمایندگان آنها به تهران خواهند آمد و پس 

از تأیید ان شاءا... میزبانی ها را دوباره خواهیم داشت. 

 امسال بهترین فرصت 
کتور است برای قهرمانی ترا

کتور روز  کاظم محمودی پیشکسوت تیم فوتبال ترا
چهارشنبه در گفت وگو با ایرنا اظهار کرد: زنوزی امسال برای 
 ، کتور سنگ تمام گذاشته و با جذب بازیکنان مورد نیاز ترا
تامین سرمایه لازم و ایجاد امکانات حرفه ای، شرایط را برای 
قهرمانی تیم فراهم کرده است که به عنوان یک پیشکسوت 
تیم، از وی به دلیل این اقدامات تشکر و قدردانی می کنم. 
وی، حضور اسکوچیچ در راس کادر فنی تیم را یکی دیگر از 
کتور در فصل جاری عنوان کرد و گفت:  برگ برنده های ترا
اسکوچیچ نسبت به فوتبال ایران شناخت خوبی دارد و 
با تیم های مختلف و تیم ملی سابقه همکاری درخشان 
و قابل قبولی دارد. محمودی همچنین در مورد نتایج 
کتور با اسکوچیچ  ، اظهار کرد: ترا کتور در تبریز ضعیف ترا
نتایج خوبی که تا به اینجای فصل گرفته یکی از اصلی ترین 
مدعیان قهرمانی است، اما در مقابل تیم هایی که با سبک 
کتور آشنا شده اند به ویژه در تبریز دچار مشکل  بازی ترا
می شود که کادر فنی باید در این ارتباط تصمیمات لازم را 

بگیرد و راه قهرمانی را هموارتر کند. 
کتور هم در لیگ برتر و هم سطح ۲ آسیا  وی ادامه داد: ترا
از شانس بالایی برای قهرمانی برخوردار است و می تواند به 
این مهم دست یابد اما دستیابی به این اهداف، مستلزم 
عملکرد خوب باشگاه و بازیکنان است و مدیریت تیم نیز 
کتور  باید هوشمندانه عمل کند. بازیکن دهه هفتاد ترا
افزود: در حال حاضر شاهد هجمه های غیرورزشی و 
ناجوانمردانه علیه باشگاه و بازیکنان تیم با هدف برهم 
زدن تمرکز بازیکنان هستیم که این هجمه ها و حاشیه ها 
باید مدیریت شوند تا تیم با تمرکز بالا روی بازی ها و گرفتن 
نتایج لازم، از فرصت به دست آمده برای قهرمانی نهایت 

استفاده را بکند. 

دلیل تغییر حکم انضباطی دیدار فولاد – ملوان
تیم فوتبال فولاد خوزستان روز پنجشنبه به مصاف 
ملوان می رود. طبق رأی کمیته انضباطی قرار بود این بازی 
گر برگزار شود، اما باشگاه فولاد رسماً  با حضور بانوان تماشا
گر می توانند در ورزشگاه  اعلام کرد که تنها آقایان تماشا
حضور پیدا کنند. در همین رابطه هوشنگ نصیرزاده در 
گفت وگو با تسنیم در مورد برگزاری بازی فولاد - ملوان با 
، اظهار داشت: بعد از اینکه مطمئن  گر حضور آقایان تماشا
گران خانم فولاد وجود ندارد به  شدیم، امکان حضور تماشا
رأی صادر شده اعتراض کردیم و فدراسیون فوتبال هم با ما 
همکاری کرد و رأی تعلیق شد. وی در ادامه افزود: بنابراین 
طبق حکم صادر شده آقایان هوادار ما می توانند در 
ورزشگاه حاضر شوند. مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان 
گران  که آیا برای حضور تماشا در پاسخ به این سؤال 
، تصریح کرد: خیر در این  تعدادی تعیین شده است یا خیر

حکم تعدادی تعیین نشده است. 

شروع به کار توخل به امید جام جهانی ۲۰۲۶
توماس توخل به طور رسمی کارش را به عنوان سرمربی 
تیم ملی انگلیس شروع کرد. توماس توخل با قراردادی 
۱8ماهه که تا پایان جام جهانی ۲۰۲۶ اعتبار دارد، از دیروز 
چهارشنبه )۱۲ دی( رسما کارش را در تیم ملی انگلیس 
گرت  جانشین  عنوان  به  توخل  انتصاب  کرد.  شروع 
کتبر قطعی شده بود اما شروع به کار این  ساوت گیت در ا
مربی از امروز است. آنتونی بری که در چلسی و بایرن مونیخ 
دستیار توخل بود، در تیم ملی انگلیس هم حضور خواهد 
داشت. سرمربی سابق بوروسیا دورتموند و پاری سن ژرمن 
اوایل دسامبر در قرعه کشی انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶ 
صربستان،  کنار  در  انگلیس  که  جایی  داشت؛  حضور 
آلبانی، لتونی و آندورا قرار گرفت. بازی نخست توخل به 
عنوان سرمربی روی نیمکت انگلیس مقابل آلبانی و لتونی 
خواهد بود. توخل یازده افتخار بزرگ از جمله قهرمانی در 
لیگ قهرمانان ۲۰۲۱ با چلسی را به دست آورده است؛ تیمی 
، بن چیلول و میسون مونت را در ترکیب  که ریس جیمز
کنون می توانند بار دیگر زیر نظر توخل به  داشت و آنها ا
کنون موفق به  میدان بروند. انگلیس از سال ۱۹۶۶ تا
کسب جام جهانی یا هیچ جام مهم دیگری نشده است و 
کنون توخل وظیفه رساندن این تیم به جام جهانی ۲۰۲۶  ا

را خواهد داشت. 

موسیمانه: روحیه سپاهان بهتر از ماست 


